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Primarul Emil Oprea 
continuă să răspundă 
problemelor pe care 
le au locuitorii din 
Chitila. Vă prezentăm 
alte trei cazuri care 
au fost discutate în 
audiențele din fiecare 
marți

August, luna 
Chitilei

Compania Națională 
de Investiții a mărit 
bugetul pentru 
proiectul noii Case de 
Cultură din Chitila. 
Valoarea finanțării a 
fost ridicată de la 1,5 
milioane de lei la 5 
milioane. O nouă 
licitație pentru 
atribuirea lucrărilor 
va avea loc în luna 
septembrie. 

ORAȘUL SE 
DEZVOLTĂ!

August oferă locuitorilor orașului evenimente deosebite: Chitila Summer 
Art, Chitila Film Fest și Zilele Chitilei. Când vor cânta Smiley și Narcisa 
Suciu și toate amănuntele despre aceste manifestări puteți citi în interviul 
din  cu președintele Fundației Pro Chitila, Simona Pîslarupagina 6

CE FRUMOASĂ E CHITILA!

Primăria și Fundația Pro Chitila i-au 
răsfățat și în iulie pe copii și adulți. 
Caravana distracției, Ecologizare,  
Weekend de poveste și Mini Tritalon 
au fost acțiunile reușite care au 
marcat fiecare 
sfârșit de săptămână

PAGINA COPIILOR

Antrenorul echipei de copii a FC Chitila, 
Petruș Pîrvu, a fost intervievat de doi 
dintre cei mai buni fotbaliști ai săi. A 
vorbit despre rezultatele micuților 
jucători într-un interviu savuros pe care 
îl puteți citi în pagina ziarului nostru 
dedicată copiilorpagina 5pagina 3 pagina 7



Emilian Oprea a răspuns, și în iulie, cetățenilor care i s-au adresat pentru diverse probleme, cautând 
de fiecare dată să gasească soluții în limita legii

Dragii mei,

Și în ul�ma lună am 

con�nuat dialogul cu voi, 

această comunicare cu fiecare 

locuitor din Chi�la 

reprezentând, așa cum am mai 

precizat, cel mai important 

lucru în ac�vitatea mea de 

primar. Audiențele din fiecare zi 

de marți mi-au permis să 

întâlnesc din nou diferite cazuri 

și probleme. Vă prezint în acest 

număr trei dintre ele, trei 

probleme din zone total 

diferite.

Doamna Ghiță Raluca 

de pe Strada Bujorului a venit 

cu solicitarea de a o ajuta în 

deschiderea unei firme de 

pompe funebre în Chi�la, o 

afacere care să se bazeze pe un 

start-up. Domnia sa mi-a 

explicat toate detaliile care au 

stat la baza acestei idei, mo�vul 

principal fiind acela că în orașul 

nostru nu ac�vează nicio 

societate cu un asemenea 

obiect de ac�vitate. I-am oferit 

tot sprijinul meu, explicându-i 

care sunt pașii pe care trebuie 

să-i facă. În primul rând are 

nevoie de o autorizație de 

construcție pentru sediul pe 

care dorește să-l ridice pe 

Șoseaua Banatului, colț cu 

Strada Bujorului. După ce va avea 

autorizația, cred că nu vor fi 

probleme în eliberarea avizului de 

către Consiiliul Local.

La 80 de ani, doamna Ioana 

Iancu din Strada Banatului a venit 

pentru problema unui �tlu de 

proprietate pentru terenul pe care 

îl deține în intravilanului orașului și 

pentru o problemă în privința unei 

clauze dintr-un contract de 

întreținere pe care l-a încheiat cu o 

persoană. În ceea ce privește 

contractul cu persoana care trebuia 

să aibă grijă de dânsa, lucrurile au 

fost clare. Există o decizie a 

instanței, as�el că respec�vul 

contract nu mai este valabil, 

doamna Iancu având câș�g de 

cauză. În ceea ce privește �tlul de 

proprietate, acolo lucrurile sunt mai 

complicate existând un conflict 

familial.  Am asigurat-o pe doamnă 

că o vom ajuta cât putem, în limita 

legii, dar i-am explicat că, din cauza 

diferendului familial, cazul poate 

ajunge în instanță.

Domnul Ioniță Marian de 

pe Strada Aurel Vlaicu a venit 

solicitând rezolvarea problemei 

locului de casă pe care l-a solicitat 

din 2012. Având un punctaj foarte 

bun la dosar, 8 puncte, l-am 

asigurat că problema sa va fi 

rezolvată în septembrie. 

 În această lună, 

Consiliul Local va 

retrage locurile de casă 

pentru cei care nu și-au 

construit imobilele în 

ul�mii doi ani, conform 

angajamentului. Aceste 

locuri vor fi oferite 

persoanelor care au 

dosar cu punctaje 

foarte bune. 

 Închei aici, nu 

înainte de a vă adresa o 

dublă invitație. Vă rog să 

vă înscrieți, pentru 

problemele deosebite pe 

care le aveți, la 

audiențele pe care le țin 

în fiecare marți de la 

10.00 la 12.00.  De 

asemenea, vă invit să îmi 

scrieți la adresa de mail 

primar@

primariachi�la.ro. Și vă 

invit, în această lună, să 

luați parte la cele trei 

super-evenimente ale 

orașului: Chi�la Summer Art 

în perioada 8-15 august, 

Chi�la Film Fest în zilele de 

14, 15 și 16 august și Zilele 

Chi�lei în 29 august. Sunt 

evenimente cu care puține 

orașe se pot mândri, sunt 

evenimente în care putem 

arată, din nou, că suntem o 

adevărată familie! 

Cu drag, 
Emilian Oprea

Primarul Emilian Oprea a încercat și în luna iulie să rezolve cât mai multe din 
cele câteva zeci de audiențe pe care le-a avut în fiecare zi de marți

Alee de promenadă pe 
Strada Gării

Strada Gării a reprezentat tot �mpul o zonă plină 

de verdeață în care chi�leni putea să se plimbe și 

să se relaxeze. Primăria a decis să con�nue 

inves�țiile făcute de-a lungul �mpului de CFR și să 

realizeze în această arie o alee de promenadă în 

care locuitorii Chi�lei vor putea să își con�nue 

plimbările și discuțiile relaxante fără să fie deranjați 

de traficul auto. Aleea va fi întregită și de o pistă 

pentru amatorii de role, aceș�a urmând să aibă 

propriul loc de desfășurare și de manifestare, fiind 

feriți și ei total de mașini.

Alimentare cu apă în zona 
Străzii Câmpului

Locuitorii din zona Străzii Câmpului urmează să 

beneficieze de rețeaua de alimentare cu apă. 

Primăria a lansat invitația pentru firmele interesate 

să par�cipe la licitația pentru acest proiect, as�el 

încât lucrările propriu zise vor începe chiar în acest 

an. Vor beneficia de avantajele alimentării cu apă 

41 de familii, iar noua rețea va fi de  850 de metri. 

Valoarea lucrării se ridica la suma de 400.000 de lei 

fără TVA, necesitând și o subtraversare 

a căii ferate.

Vandalizarea mai multor 
arbori

Primăria a fost sesizată de mai mulți cetățeni care 

au reclamat vandalizarea unor arbori din oraș. 

Primul caz a fost cel al unui proprietar de teren din 

Strada Castanilor, teren pe care urmează să se 

ridice un ansamblu rezidențial.  Acesta a tăiat 5 

copaci care se aflau în aliniament la frontul stradal 

al terenului. Primăria a sesizat Poliția Locală pentru 

stabilirea vinovăției, aplicarea sancțiunilor legale și 

recuperarea prejudiciului creat. De asemenea, 

reprezentanții Primăriei au fost sesizați și de faptul 

că în weekendul 18-19 iulie a fost vandalizat un 

arbore ornamental de la intersecția Străzii Duzilor 

cu Strada 1 Mai. Și în acest caz a fost solicitată 

intervenția Poliției Locale.

Sistemul de monitorizare 
video

După testele finale ale dispeceratului de 

monitorizare și supraveghere video care este 

amplasat în sediul Poliției Locale, firma desemnată 

de Primăria Chi�la pentru implementarea 

proiectului a demarat lucrările de ridicare a 

stâlpilor pe care vor fi puse camerele video și 

lucrările de în�ndere a fibrei op�ce. În total vor fi 

amplasate 34 de camere care vor supraveghea din 

punct de vedere al ordinii publice întregul oraș. 

Camerele sunt de înaltă fidelitate, inclusiv pe �np 

de noapte, ele urmând să supravegheze toate 

zonele 24 de ore din 24.

Înscrieri la Grădinița ECO
Grădinița ECO urmează să își înceapă ac�vitatea de 

la 1 octombrie. Considerată ca fiind una din cele 

mai moderne din Ilfov, noua unitate de învățământ 

preșcolar a început de luna trecută înscrierile. 

As�el, părinții copiilor între 2 și 6 ani pot să 

efectueze formalitățile pînă la 31 august. Noutatea 

este aceea că se pot înscrie și micuții de 2 și 3 ani. 

Construcția Grădiniței ECO va fi gata pe 1 

septembrie, iar până la 1 octombrie vor avea loc 

lucrările de amenajare .



Casa de Cultură intră 
în linie dreaptă

Blocată de mai mult timp, finanțarea proiectului 
noii Case de Cultură a fost regândită.  În urma 
mai multor discuții între primarul Emil Oprea și 
conducerea Companiei Națională de Investiții 
bugetul a fost mărit de 3 ori

 Proiectul noii Case de 

Cultură  din Chi�la a fost de mai 

multe luni blocat din cauza 

bugetului insuficient pe care l-a 

acordat Compania Națională de 

Inves�ții. Din această cauză, la cele 

3 licitații pe care le-a organizat 

Primăria proiectul nu a fost 

adjudecat de nicio firmă. 

Antreprenorii din domeniul 

construcțiilor au considerat că banii 

sunt prea puțini față de 

complexitatea și dimensiunea 

proiectului.

 După mai multe discuții 

între domnul primar Emil Oprea și 

conducerea CNI, s-a decis creșterea 

plafonului de inves�ții pentru acest 

proiect. As�el, valoarea finanțării a 

crescut de la 1,5 milioane de lei, 

cât era prevăzut inițial, până la 5 

milioane de lei. Datele întregului 

proiect sunt acum mai mult decât 

favorabile pentru demararea lui, o 

nouă licitație urmând să fie 

organizată în luna următoare.

”Am discutat de mai multe ori cu 

doamna director Petrescu de la 

Compania Națională de Inves�ții și 

cu domnul architect Jitaru. În urma 

acestor discuții, am modificat 

proiectul as�el încât să putem 

crește și valoarea finanțării. CNI-ul 

a acceptat să mărească până la 5 

milioane bugetul lucrării, iar în 

urmă cu două săptămânii noul 

proiect a fost predat la Primărie”, a 

declarat primarul orașului Chi�la, 

Emil Oprea.

Licitație în luna 
septembrie

 Proiectul va fi discutat în 

viitoarea ședință a Consiliului Local 

pentru aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici, după care el va 

fi predat Companiei Naționale de 

Inves�ții pentru aprobarea finală. 

Cum am precizat mai sus, noua 

licitație va avea loc în luna 

septembrie și se speră ca lucrările 

să înceapă imediat după aceea.

Blocată de mai mult timp, finanțarea proiectului 
noii Case de Cultură a fost regândită.  În urma 
mai multor discuții între primarul Emil Oprea și 
conducerea Companiei Naționale de Investiții 
bugetul a fost mărit de 3 ori

Refacerea sensului 
giratoriu din oraș

 Pentru creșterea siguranței 

circulației în Chi�la și pentru protejarea 

pietonilor, sensul giratoriu din oraș a fost 

regândit și refăcut. As�el, din cauza 

înălțimii prea mari acesta era considerat 

de mulți dintre conducătorii auto ca fiind 

un potențial pericol. Inclusiv pietonii 

aveau dificultăți în traversarea zonei din 

cauza obturării spațiului vizual.

 În urma unei întâlniri între 

reprezentanții CNADNR și comandantul 

adjunct al Poliției Ru�ere din Județul Ilfov 

s-a decis ca înălțimea construcției din 

mijlocul intersecției să fie redusă, as�el 

încât să nu mai cons�tuie un pericol 

potențial pentru conducătorii auto. 

 Lucrările ai început luna trecută 

și au fost finalizate în mai puțin de o 

săptămână, noul sens giratoriu arătând în 

prezent exact ca în imaginea alăturate.



Luptând cu „uriașii“
Doamna Gabi Slăvilă a reușit să reziste în fața asaltului marilor magazine de retail și să transforme 

magazinul său și tot ce este în jurul său într-una din poveștile de success ale Chitilei. Fosta profesoară de 

tehnologie ne dezvăluie secretele, dar și greutățile propriei afaceri

 Intrăm în 
magazinul alimentar 
Mone 96 de pe Strada 
Păcii și întrebăm de 
doamna Gabi Slăvilă. 
După câteva minute de 
așteptare, patroana 
minimarketului ne 
întâmpină zâmbind și 
amuzându-se când îi 
spunem scopul vizitei. 
”Nu știu dacă este o 
poveste de success. Știu 
că este o poveste în care 
există foarte multă 
muncă, în care trebuie să 
ai nervi tari pentru a 
putea trece de greutățile 
care apar zilnic”, spune 
doamna Slăvilă. 
 Primul magazin l-
a deschis în 1998, dar în 
alt loc, pe strada 
Nuferilor. Unitatea 
funcționează și astăzi, dar 
generează doar 30 la sută 
din încasări. Actualul 
magazin a fost inaugurat 
în 2002. De atunci, 
împarte cu soțul său tot 
ce înseamnă gestionarea 
și aprovizionarea lui 
 ”Eu sunt cu actele, 
soțul cu alergătura pentru 

aprovizionare”, declară 
Gabi Slăvilă, începând 
apoi să detalieze. “Avem 
un adaos commercial de 
doar 30 la sută, iar 
prețurile chiar sunt mici 
față de marii retaileri 
pentru că ne 
aprovizionăm de la sursă, 
fără să avem costuri cu 
intermediarii sau cu 
furnizorii care să aducă 
marfa direct la magazin”, 
adaugă patroana. 
 ”Cred că ăsta este 
și secretul prin care am 
rezistat asaltului celor de 
la Lidl sau Mega Image. 
Dar pe lângă această 
strategie, avem și multe 
probleme care trebuie 
rezolvate”. Se oprește în 
momentul în care soțul 
său intră în încăpere. 
”Fără el, reununțam 
demult”, aruncă în glumă 
și continuă apoi să ne 
arate problemele cu care 
se confruntă. 
 ”Foarte grea 
este relația cu personalul. 
La marii retaileri, totul 
este mai mult decât 
simplu.  

Au reguli și procedure clare, 
care trebuie respectate fără 
prea multe sentimente. Noi 
am început cu sentimente și 
continuăm cu aceleași 
sentimente. Suntem mai 
umani și chiar dacă uneori 
fiul meu îmi spune că nu 
este prea bine, continuăm 
pe aceeași linie”.   
 Pe lângă magazinul 

alimentar, familia Slăvilă 
mai are un laborator de 
cofetărie și un spațiu pentru 
evenimente. ”Laboratorul 
ne produce prăjiturile și 
produsele de patiserie care 
sunt foarte apreciate în 
magazin. Iar spațiul pentru 
evenimente îl închiriem 
doar pentru ocazii speciale”. 
 Fostă profesoară de 

tehnologie, Gabi Slăvilă are 
umor și spune că uneori îi 
vine să se întoarcă în 
învățământul pe care l-a 
părăsit în 2005. Dar se 
răzgândfește mereu și 
continuă să se bată cu 
uriașii din retail. Iar din 
1998 până acum a făcut față 
cu brio acestei lupte.

Domnul Vasile Andrei de pe ”Victoriei”
 ”Cum a început totul? 
Simplu! Unul dintre cei doi 
nepoți mi-a spus odată, când 
era în mașină, că vrea și el o 
casă ca aceea pe lângă care 
treceam. Și de atunci tot încerc 
să-l mulțumesc!” Domnul 
Vasile Andrei este mândru de 
casa și gospodăria pe care le-a 
ridicat în Strada Vicitoriei 115. 
Locuiește în Chi�la in 1963, dar 
la noua adresă stă din 1997.
 ”Atunci am început să 
construim totul de la zero. Și 
împreună cu soția, fiica, 
ginerele și cei doi nepoți am 
adus casa de 8 camere și 
curtea la nivelul la care este 
acum”. Nivelul chiar este unul 
deosebit. Nu apucăm să privim 
totul, că domnul Andrei ne dă 
alte detalii. ”Fac totul cu drag 
și cu mare plăcere. Ăsta e 
secretul! Am 200 de coarde de 
viță de vie, 4 pruni, doi vișini, 

mure altoite, roșii, castraveți, 
trandafiri, gazon, tot ce vreți. 
Pardon, trandafirii și gazonul 
sunt al fiicei. Așa ne-am 
înțeles. Pe stânga i-am făcut ei 
gazon și flori, pe dreapta am 
eu solar”, râde nea Vasile sub 
privirile îngăduitoare ale fiicei.
 Revine la solar și ne 
spune că totul este bio. 
”Punem doar bălegar de cal și 
stropim doar cu apă curată din 
puțul propriu.  Poate și de asta, 
roșiile au un gust divin! 

 

Totul este pentru consumul 
nostru!” Ne mai uităm odată la 
curtea care arată ca în reviste 
și mergem spre ieșire. Domnul 
Andrei nu își ia rămas bun fără 
să ne spună și alte amănunte: 
”Am uitat de cei 30 de 
porumbei. Și nu în ul�mul rând 
de cei 3 câini: Sașa, Chelsea și 
Rona. Să scrieți și de ei!” 
Zâmbim și ieșim nu înainte de 
a mai arunca o privire spre 
curte. Spre colțul de rai al lui 
Vasile Andrei de pe Victoriei.



Weekend de Chitila
Fundația Pro Chitila a organizat, în fiecare weekend din 

luna iulie, evenimente speciale prin care i-a invitat pe copii 

și adulți să se distreze și relaxeze în mijlocul naturii

Caravana distracției

Tzitzi Poc

Design ves�mentar

 Prințesa Papiota le răspunde la 
fiecare întrebare, iar micuții sunt vrăjiți de 
toate informațiile pe care le primesc. Copiii 
cochetează pentru prima oară cu designul 
ves�mentar iar această întâlnire li se pare 
ceva de basm. Imaginea de mai sus este 
doar una din multele fotograme ale 
evenimentelor prin care Fundația Pro 
Chi�la a încercat să coloreze fiecare 
weekend din luna iulie. 
 Luna a început în forță și pe 4 iulie 
a fost organizată prima acțiune: Mini 
Triatlonul. Concursul a constat în 3 probe: 
cros, în care par�cipanții au alergat pe un 
traseu stabilit de 1000 de metri; apoi 
proba de îndemânare cu bicicleta, la care 
concurenții au trebuit să parcurgă un 
traseu pe bicicletă, ocolind mai multe 
obstacole; testul de orientare în pădure a 
încheiat concursul, �nerii trebuind să 
parcurgă un traseu și să găsească cele 10 
posturi de control postate în copaci.
 Pe 11 iulie, micuții din Chi�la au 
fost invitați, împreună cu părinții, la 
”Jocurile copilăriei”. A fost o acțiune cu 
totul specială, bazată pe jocurile din 
copilăria părinților. Adulții au retrăit 

momentele magice ale propriei copilării 
alături de copiii lor, iar mulți dintre ei au 
avut lacrimi în ochi amin�ndu-și de ”Țară, 
țară, vrem ostași!”, ”V-ați ascunselea” sau 
”Rațele și vânătorii”.
 Pe 18 iulie, am avut ziua Prințesei 
Papiota și a lui Tzitzi Poc la acțiunea 
”Weekend de poveste”. Evenimentul a 
cuprins punerea în scenă a piesei de teatru 
”Tzitzi Poc” și un atelier de design 
ves�mentar, unde copiii au fost inițiați în 
tainele modei de către îndrăgita Prințesă 
Papiota.
 25 iulie a reprezentat ziua invitației 
la ecologizare. Acțiunea ”Ce frumoasă este 
Chi�la!” a încercat responsabilizarea 
membrilor comunității locale prin 
implicare lor în acțiuni de curățenie și de 
întreținere a spațiilor verzi. 
 Luna s-a încheiat cu ”Caravana 
distracției” care a cuprins un atelier de 
pictură și unul de design ves�mentar, 
Prințesa Papiota revenind alături de copii. 
Și aici, fundația a dorit să dezvolte 
sensibilitatea ar�s�că și încrederea în sine 
a copiilor. Cinci weekenduri frumoase, cinci 
weekenduri de poveste. Magia con�nuă!

Ecologizare

Eveniment

Narcisa Suciu, ambasador al Chitila Film Fest
 Chi�la Film Fest a ajuns la a cincea 
ediție, iar din acest an orgnizatorii au decis să 
numească un ambasador al evenimentului. În 
2015, ambasadorul este una dintre vedetele 
muzicii din România, Narcisa Suciu. Ea va veni 
special din Finlanda, unde s-a stabilit, pentru 
manifestarea de pe 14, 15 și 16 august și va 
avea și un recital în ul�ma zi al fes�valului. 
 Narcisa a început să promoveze Film 
Fest-ul postând pe facebook un mesaj special 
(foto, dreapta): ”Pe 16 august ne vedem la 
fes�valul de film de la Chi�la , nu-i asa? 
Si fes�valul de la Canes a inceput de 
undeva..” :)



”Chitila devine 

Președintele Fundației Pro Chitila, Simona Pîslaru, ne oferă toate amănuntele despre Chitila Summer Art, 

Chitila Film Fest, Zilele Chitilei și despre celelalte evenimente cu care sunt răsfățați chitilenii
- Doamna Simona 
Pîslaru, luna august 
este de ani buni luna 
Chitilei. Fundația pe 
care o conduceți este, 
alături de Primărie, 
principalul 
organizator al 
evenimentelor 
culturale și artistice. 
Ce le-ați pregătit 
chitilenilor pentru 
acest an?
- Și în acest an, chitilenii 
vor putea participa la cele 
3 mari evenimente care 
deja sunt adevărate 
branduri ale orașului: 
Chitila Summer Art, 
Chitila Film Fest și  Zilele 
Chitilei. Pe lângă cele 3 
mari manifestări, venim și 
cu alte surprize, astfel 
încât august chiar să fie 
luna Chitilei.  
- Chitila Summer Art 
se află la a doua ediție. 
Unde se va organiza 
anul acesta?
- Ca și anul trecut, 
evenimentul va avea loc în 
Parcul Dendrologic. A 
început pe 8 august și se 
va încheia pe 15 cu 
vernisajul expoziției 
tuturor celor 10 pictori 
partcipanți. Aceștia sunt 
absolvenți ai Universității 
de Arte din București.
- Care este tema din 
acest an?
- Figuri reprezentative ale 
culturii românești. Fiecare 
pictor va realiza tablourile 
bazându-se pe această 
idee, iar lucrările vor fi 
doar în alb-negru. Îi invit 
pe această cale pe iubitorii 
de artă din Chitila să vină 
în fiecare zi în Parcul 
Dendrologic, între orele 
16.00 și 20..00, să-i 
urmărească pe artiști cum 
lucrează și să dialogheze 
cu ei.
- Al doilea eveniment 
al lunii, unul cu o 
puternică rezonanță în 
lumea culturală, este 
Chitila Film Fest. 
- Chitila Film Fest se va 
desfășura în zilele de 14, 15 
și 16 august, iar această a 
cincea ediție va fi în 
memoria regretatului actor 
Eusebiu Ștefănescu, care a 
făcut parte din juriul 
festivalului. Noutatea 

acestei ediții este aceea că 
în competiție se pot 
înscrie, pentru prima oară, 
și românii din străinătate. 
De altfel, obiectivul nostru 
este acela de promova 
manifestarea și la nivel 
national, dar și 
internațional. Dorim să 
promovăm românii 
talentați din domeniul 
cinematografiei și să 
contribuim astfel la 
dezvoltarea culturii și 
educației cinematografice.
- Ce le transmiteți 
chitilenilor legat de 
Chitila Film Fest?
- Îi invit să se bucure ca și 
în anii trecuți de acest 
regal cultural. Festivalul se 
va desfășura tot în zona 
celor 3 stejari seculari, iar 
intrarea va fi gratuită. Va fi 
o alternativă la 
cinematograful clasic 
accesibilă tuturor 
iubitorilor de film. 
- Alte noutăți?
- Din acest an Chitila Film 
Fest va avea un 
ambasador. În 2015 acesta 
este Narcisa Suciu, care va 
veni special din Finlanda 
pentru evenimentul 
nostru. Îndrăgita artistă va 
susține și un recital în cea 
de-a 3-a zi, când de altfel 
se vor acorda și premiile. 
- Luna august se va 
încheia cu Zilele 
Chitilei. Ce le-ați 
pregătit locuitorilor de 
ziua lor?
- Multe și plăcute suprize. 
Manifestarea va fi sâmbătă 
29 august pe stadionul din 
localitate și putem deja să 
confirmăm prezența lui 
Smiley și a Andreei Bălan, 
iar pentru amatorii de 
muzică populară a Laurei 
Lavric și a lui Constantin 
Enceanu. De asemenea, 
vom avea un moment mai 
mult decât emoționant. În 
urma înfrățirii dintre 
Chitila și orașul Kochani, 
un grup de copii din 
Macedonia va cânta 
împreună cu elevii din 
Ansamblul Dorulețul. 
Sunt doar câteva din 
momentele speciale ale 
zilei de 29 August. 
Ziua în care vom 
sărbători împreună 
orașul!

 

-  Fundația Pro Chitila 
activează din luna 
ianuarie. Cine a avut 
ideea înființării 
fundației?
- Domnul primar Emil 
Oprea a avut această 
inițiativă și țin să îi 
mulțumesc pentru tot 
ajutorul pe care ni-l 
acordă. Domnia sa a dorit 
să dezvolte activitatea în 
domeniile cultural, 
educativ, sportiv și
 în protejarea 
mediului.
-  Cum caracterizați 
cele 7 luni?
- Au fost 7 luni de 
activitate intensă cu 
proiecte speciale în 

educație, cultură, ecologie 
și sport. Țin să le 
mulțumesc și membrilor 
Consiliului Director al 
Fundației și voluntarilor, 
deoarece fără ajutorul lor 
nu am fi ajuns în acest 
punct. De aemenea, le 
mulțumesc partenerilor de 
la Fundația ACUMA, 
Fundația Prețuiește Clipa, 
Fundația Sportul pentru 
toți, Monicăi Gheorghe, 
profesor aerobic, și lui 
Marian Gârleanu, profesor 
de educație fizică.
- Ce urmează?
- În luna septembrie, vom 
organiza mai multe 
evenimente sportive, 
aceasta lună fiind Luna 

Sportului. Ne vom implica 
și în viața școlii prin 
organizarea unor 
workshopuri, seminarii, 
conferințe prin care să 
atragem alături de școală 
atât părinții, cât și 
instituțiile din 
comunitatea noastră.
- Un mesaj pentru 
chitileni?
- Îi așteptăm pentru orice 
propunere să ne 
contacteze pe pagina de 
facebook a fundației sau la 
fundatia_pro_chitila@
yahoo.com. Împreună 
putem face din Chitila un 
oraș vibrant în care 
locuitorii să se simtă cu 
adevărat speciali.

un oraș vibrant!”

mailto:fundatia_pro_chitila@yahoo.com
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Petruș Pîrvu este 
antrenorul echipei de 
copii de la FC Chitila, iar 
fostul fotbalist al 
Rapidului este îndrăgostit 
de munca sa cu micii 
fotbaliști. Pentru a afla 
toate amănuntele despre 
ce se întâmplă la grupa 
de juniori, ”Chitia azi” a 
avut idea ca antrenorul 
să fie intervievat de… cei 
mai buni fotbaliști ai săi: 
Silviu Ardeeru și Andrei 
Neagu. 
- Bună ziua, domnule 
profesor! Cu ce 
rezultate ați terminat 
sezonul trecut la 
campionatul 
municipal?
- Eu cred că am avut 
rezultate bune spre foarte 
bune cu grupa de copii 
născuți în 1996. Numai 
faptul că am învins echipe 
precum Dinamo sau 
Mircea Eliade spune 
destul. Sistemul 
competițional nu a fost 

unul pe puncte, astfel că 
nu putem vorbi de un 
clasament. Au contat doar 
meciurile și bucuria 
copiilor de a juca.
-  Pe ce lot v-ați bazat?
- Notați, vă rog! Portari - 
Ștefan Bădiță și Valentin 
Petre, fundași – Rareș 
Bârlădeanu, David 
Roman, Rareș Baltag, 
mijlocași – Giovanni 
Sandu, Andrei Dobra, 
Robert Anton, atacanți – 
Silviu Ardeeru și Neagu 
Andrei. Văd că ultimii s-au 
apucat și de jurnalism! 
- Cum a fost începutul?
- Greu, ca orice început, 
dar satisfacțiile pe care le-
am avut după aceea au 
compensat totul. În 
septembrie 2014 am făcut 
prima selecție cu 20 de 
copii din care am reținut 
10. Am alcătuit o grupă 
talentată, dovadă și 
rezultatele pe care le-am 
avut.
- Cine vă ajută în 

activitatea pe care o 
desfășurați?
- Îi mulțumesc și pe 
această cale domnului 
primar, Emil Oprea! 
Dânsul a avut inițiativa 
formării, acum un an, a 
unui centru de copii și 
junior în Chitila și sper că, 
prin rezultatele noastre, 
nu l-am dezamăgit!
- Ce urmează?
- Aștept să vină și alți copii 
spre fotbal. De aceea, vă 
rog să-mi permiteți 
(Râde!) să fac apel pe 
acestă cale la toți micuții 
din Chitila care iubesc 
fotbalul să vină la 
selecțiile pe care le 
organizez în fiecare luni și 
miercuri între orele 15.30-
17.30 la Sala Sporturilor 
și vinerea între 17.00-
19.00 la stadionul din 
localitate.
- Doriți să mai 
adăugați ceva?
- Da! Gata cu jurnalismul, 
treceți la antrenament!

Domnului antrenor, cu dragoste!

 „Şcoala de Vară” 
este un program care face 
parte din proiectul “Educaţie 
pentru  toţi”, început la 
Şcoala  nr. 1 Rudeni şi 
desfăşurat de Fundaţia 
Preţuieşte Clipa.  Acest 
program se adresează 
elevilor  cu  tulburări de 
conduită, dificultăţi de 
învăţare și risc crescut de 
abandon şcolar, iar în 
perspec�vă, cu risc de a 
produce acte de delicvenţă. 
 Grupul inițial a fost 
format din 20 de par�cipanţi 
(elevi care a avut cele mai 
mari  probleme de 
integrare), iar durata de 
desfaşurare propusă a fost 
parcursul întregului an scolar 
(2014-2015). Elevii incluşi în 
proiect prezintă  simptomele 
tulburării de conduită: 
�ranizare, in�midare, 
ameninţare asupra colegilor, 
iniţiere bătăi de grup, crize 
de furie, iritabilitate şi în 
special, nerespectarea  
regulilor  şcolii  (absenteism  
şcolar,  indisciplină,  lipsă de 
respect faţă de cadrele 
didac�ce).
 Rezultatele obţinute 

pe parcursul anului şcolar 
(creşterea coeficientului de 
socializare,  îmbunatăţirea 
performanţelor şcolare,  
integrarea eficientă în 
mediul norma�v, etc) se 
datorează efortului susţinut 
al şcolii, al Doamnei Director 
Ştefania Duminică şi al 
cadrelor didac�ce implicate,  
precum şi efortului  
voluntarilor Fundaţiei  
Preţuieşte  Clipa,  
psihoterapeut Romelia 
Dragnea şi Roxana Sălăgean, 
şi reprezentantei părinţilor, 
Ana Maria Andrei.
 În cadrul Şcolii de 
Vară,  elevii par�cipă 
săptămânal la programul de 
dezvoltare personală oferit 
de Fundaţia Preţuieşte Clipa. 
Scopul acestui program este 
de a menţine 
comportamentul copiilor din 
�mpul anului şcolar şi de a 
oferi un mediu propice 
acestor elevi care să le 
susţină dezvoltarea, să le 
îmbunătăţească colaborarea 
atât cu colegii, cât şi cu 
profesorii, să le dezvolte 
unele comportamente 
pozi�ve, pro-sociale, 

dezvoltarea toleranţei, a 
acceptării şi a empa�ei, 
implicarea în ac�vităţi 
crea�ve cu rol de s�mulare şi 
dezvoltare din punct de 
vedere emoţional.        
Programul se  desfăşoară în 
�mpul vacanţei de vară, în 
cadrul şcolii, cu o frecvenţă 
de două întâlniri pe 
săptămână, câte două ore.
 Întrucât elevii 
par�cipanţi au nevoie şi de 
susţinere în vederea 
promovării corijenţelor la 
limba română, biologie şi 
istorie, ac�vităţile au fost 
structurate ţinând cont de 
necesitatea asimilării 
noţiunilor din aceste 
domenii: au realizat poveş�ri 
pe baza unor lecturi, jocuri 
de rol pe teme istorice, 
modelarea părţilor 
componente ale plantelor, 
construirea machetei unui 
parc de distracţii. Programul 
a fost completat cu vizite la 
Muzeul Naţional de Istorie 
Naturală Grigore An�pa şi la 
Muzeul Naţional de Istorie a 
României, acestea fiind 
posibile cu sprijinul Primăriei 
care a oferit transportul.

Școala de Vară
Fundaţia Preţuieşte Clipa a lansat un program de ajutorare al elevilor cu tulburări de conduită şi probleme de 

integrare. Acţiunea se desfăşoară pe toată perioada vacanţei şcolare

Președintele Fundației Prețuiește Clipa,Georgeta Nenciu, 
alături de copii la una din acțiunile Școlii de Vară



 Provident 
Financial România 
IFN SA caută agenţi 
pentru colaborare în 
Chitila. Avantajele 
colaborării cu 
Provident: primeşti 
banii săptămânal, 
lucrezi aproape de 
casă, tu îţi organizezi 
timpul! Aşteptările 
noastre de la tine sunt: 
studii medii, abilităţi 
de comunicare, 
disponibilitate de a 
lucra ca persoană 
fizică autorizată. 
Sună la 0750.100.250 
(tarif normal).


